

Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE

السادة / قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: April 03rd, 2025

التاريخ: 03 ابريل 2025

**Subject: Closing of Nomination for Board Membership
of ARAM Group Company PJSC Board of Directors**

**الموضوع: إغلاق باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة
مجموعة أرام ش.م.ع.**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

We would like to inform you that the nomination period for membership on the Board of Directors of ARAM Group Company PJSC closed at 11:59 PM on Wednesday, April 02nd, 2025, as previously announced. We are enclosing the list of candidates for the upcoming Board election. The election is set to take place on Thursday April 17th, 2025, at 12:00 PM during the General Assembly meeting, and will determine the appointment of board member to the vacant position. Furthermore, the list of candidates will be published on the Company's website www.aramgroup.ae

نحيطكم علماً بأن باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة مجموعة أرام ش.م.ع. قد أغلق في تمام الساعة 11.59 مساءً من يوم الأربعاء الموافق 02 ابريل 2025، وفقاً لما تم الإعلان عنه سابقاً. نرفق لكم قائمة بأسماء المرشحين للانتخابات القادمة لمجلس الإدارة، حيث من المقرر أن تعقد الانتخابات يوم الخميس الموافق 17 إبريل 2025 في تمام الساعة 12:00 ظهراً، خلال اجتماع الجمعية العمومية، والذي سيحدد تعيين عضو مجلس إدارة في المركز الشاغر، بالإضافة لذلك سيتم نشر قائمة المرشحين على الموقع الإلكتروني للشركة www.aramgroup.ae

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،


علي مسمار - الرئيس التنفيذي

Ali Musmar – Chief Executive Officer



Attachments:

- List of Candidates

المرفقات:

- قائمة أسماء المرشحين

Copy to:

Securities and Commodities Authority (SCA) – Abu Dhabi, UAE

نسخة إلى:

هيئة الأوراق المالية والسلع – أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

أسماء المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة مجموعة أرام ش.م.ع.

List of Nominees for membership of ARAM Group Company PJSC Board of Directors

ت.	اسم المرشح	الجنسية	صفة العضوية	Membership Ranking	Nationality	Nominee's Name	S.
1.	جاسم مبارك مسعود جاسم الظاهري	الإمارات	مستقل	Independent	Emirati	Jassem Mubarak Masoud Jassem Aldhaheeri	1.
	Jassem Mubarak Al Dhaheeri is an expert principal with 30 years' experience in investment fields with a master's degree in science economics, California State Polytechnic, California, USA. Jassem is also a board member of Royal Capital and Insurance House PJSC, UAE. he held several managerial positions at Oman & Emirates Investment Holding Company and Abu Dhabi Investment Company (ADIC)						
	جاسم مبارك الظاهري إداري متمرس يتمتع بخبرة ٣٠ عامًا في مجالات الاستثمار وحاصل على درجة الماجستير في العلوم الاقتصادية من "جامعة ولاية كاليفورنيا للفنون التطبيقية" في الولايات المتحدة الأمريكية. يشغل السيد/جاسم الظاهري منصب عضو مجلس إدارة شركة رويال كابيتال وشركة دار التأمين. كما شغل عدّة مناصب إدارية في شركة عمان والإمارات للاستثمار القابضة وشركة أبوظبي للاستثمار (ADIC).						

